
 

 

 

 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Michael Plogel 
 
 
Modulerna på Lokes väg har stått tomma under hela 2019 
vad händer 2020 finns det någon plan? 

 
 
 
 

Lars-Erik Olsson (S) 
Ledamot Kommunfullmäktige 
 

 

 

 


